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     Autorisation d'apposer le numéro d'identification  (0062)  
de l'organisme notifié 

 Bureau Veritas SA 
Letter of authorisation to affix the Bureau Veritas SA notified body number (0062)

N° CE-0062-PED-A2-SPT 001-18-IND
Bureau Veritas SA, agissant dans le cadre du contrat 6092192     et de sa notification (numéro d'organisme notifié 0062) au titre du module A2 de l'annexe III de 
la directive "Équipements sous pression" n° 2014/68/UE, autorise le demandeur à apposer le numéro d'identification 0062     accompagnant le marquage CE sur 
les produits identifiés ci-après.
Bureau Veritas SA, acting within the scope of the contract 6092192 and of its notification (Notified Body number 0062), for module A2 according to the annex III of 
the Pressure Equipment directive n° 2014/68/EU, authorises the applicant to affix the identification number 0062 accompanying the CE marking, on the items of 
equipment identified hereinafter.   

Fabricant (Nom) / Manufacturer (Name): SUPRIYA PROTOTECH

Adresse / Address: NO. C-43, INDUSTRIAL ESTATE, 

GOKUL ROAD, HUBLI-580030, KARNATAKA , India

Mandataire (Nom) / Authorised representative (Name): NA

Adresse / Address: /

Marque commerciale :
Trading Name - Mark

 
SUPRIYA PROTOTECH

Description de l'équipement / Equipment description: Air Vessel for Valve Fail Safe Operation, Model Code: DAFS D445-1 (50L)

Équipements concernés (liste en annexe le cas échéant) :
Equipment concerned (list attached where necessary)
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Cette autorisation est accordée / This authorisation is granted :

pour tous les produits du lot suivant / for all items of the batch defined as follows:

Air Vessel Serial Numbers: R2172 & R2173- QTY 02 Nos.

Mode d'apposition et emplacement du marquage de l'équipement :
Nature and location of the affixing of the marking of the equipment

Permanently affixed on Vessel Support Leg.

Le marquage CE concerné par la présente lettre est destiné en priorité aux autorités de contrôle des Etats membres et non au consommateur final. La présente autorisation est présumée 
nulle et le fabricant supportera seul les conséquences de son utilisation, en cas de modification apportée à l'équipement susceptible de remettre en cause sa conformité aux exigences 
essentielles de sécurité ou à ses conditions d'utilisation prévues et, de manière générale, si le fabricant ne respecte pas, notamment, l'une ou l'autre des obligations mises à sa charge par 
la Directive 2014/68/UE du 15 mai 2014 telle que transposée dans le(s) droit(s) national(aux) applicable(s).
The CE marking referred to in this letter is first and foremost intended for the Member States surveillance authorities, and not for the final consumer. This authorisation shall be deemed to 
be void and the manufacturer shall alone bear any consequences pursuant to its use, in case of modification to the equipment where this may affect conformity with the essential safety 
requirements or the prescribed conditions for use of the equipment, and generally where the manufacturer fails in particular to comply with any of his obligations under directive nr 
2014/68/EU of 15 may 2014 as transposed in the applicable law(s).

Date de la visite (jj/mm/aaaa) / Date of inspection (dd/mm/yyyy): 28/08/2018
Inspecteur / Surveyor: R P KARVE

Établi à
Made at

Le (jj/mm/aaaa)
On (dd/mm/yyyy)

Approuvé et Enregistré en
Approved and Recorded in

Signé par
Signed by

Signature autorisée par Organisme Notifié 0062 
Signature Authorized by Notified Body No 0062

MUMBAI 28/08/2018 France
KASHYAP

GORADIA

Code d'enregistrement / Registration Code : 2018/001349/CE-0062-PED

Le présent document est soumis aux Conditions Générales de Service  jointes à la demande d'intervention signée par le demandeur.
The present document is subject to the terms of General Conditions of Service attached to the agreement signed by the applicant.

Le présent document ne peut être reproduit que par le fabricant conformément aux termes du contrat signé entre l'entité Bureau Veritas locale et le fabricant.
The present document shall not be reproduced, except by the manufacturer in compliance with the provisions of the contract entered into between the local Bureau Veritas entity and the manufacturer.
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Annexe à l’autorisation
Annex to the Authorization

 
 
 
         Air Vessel for Valve Fail safe operation , Model Code: DAFS D445-1  
 
        DETAILS: 
 
              1.  Vessel Volume : 50 Liters 
              2. Pressure in Bar (PS) : 10 
              3. Category: II 
              4. Temperature Range: minus 10°C to +80°C 
              5. Fluid : Air 
              6. Design Code: ASME Sec VIII Div.1: 2015. 
              7. Hydro Test pressure: 15 bar. 
              8. Vessel Name plate Serial No.: R2172 & R2173 
              9. Vessel Fabrication Punch No : 1 & 2 
              10.Year: 08/2018. 
      
      
      


